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                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: René Arent, Karen-Marie Gram Olesen, Søren Spanggaard, Christina Dalby, Brian Ludvigsen 
Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Amanda Winer, Maja Henningsen, Lisbeth Lauridsen, Lone 
Højfeldt, Bente Bech og Sonja Paulin Antonsen 
 
Mødet 10. oktober blev aflyst pga. dødsfald på skolen. Dagsordenen genoptages på møde 13. november.  
 

Dato og tidsrum Onsdag den 13. nov.                                                                                  kl. 17.30 – 20.30  

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende  LH. AM deltager i Lones sted, Maja  

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Mette og Linda (måske en ostemad og lidt sødt til kaffen?)  

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Uddybning Formalia 

Bilag Referat fra 10. sep. vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 10. sep. blev godkendt  

Emne  Siden sidst – skolen  

Uddybning Orientering. Elever, personale, indsatser.  

Bilag  

Ansvarlig  SOP og KM 

Referat  Vi har mistet seks elever siden sommerferien. Fem er gået til to andre skoler. Vi har 
oplevet et dødsfald blandt vores elever. Vi har siden sommerferien taget i mod to 
nye medarbejdere: Camilla og Bjørn. Vi har brugt meget energi på arbejdet med 
Lilla Hold, og vi har en høj inddragelse af forældrene. Vi håndterer pt. rigtig mange 
nye tiltag og indsatser fra forvaltningen. 
Perioden fra sommerferien og frem til efterårsferien har været med mange og 
diverse udfordringer. Det lader som om, der nu kommer lidt mere ro på.  

Emne  Julefesten 

Uddybning  12. dec. kl. 17.00 – 19.00. Hvad er bestyrelsens tanker om, hvordan en god 
juletræsfest er? Hvem skal stå for hvad?  

Bilag  Ingen 

Ansvarlig  BB og SOP  

Referat  Støtteforeningens planlægning har overhalet indenom, men det til trods, er det 
godt at høre, hvad bestyrelsen tænker om julefesten.  
Støtteforeningen køber ind til æbleskiver og klementiner. Der sælges sodavand, 
kaffe og the. Der bliver stort juletræ. Kernehuset producerer juletræspynt. 
Forældrerådet og skolens forældre bliver af hhv. Bente og Annemette Arent 
opfordret til at hjælpe til. Der sælges billetter med mad og slikposer. 
Støtteforeningen sender invitation ud.  
Evt. julekoncert før? Bjørn leder sangen omkring træet.  
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• Vigtigt, at der er nogle til at hjælpe med at rydde op 

Emne  Trafikfarlige veje 

Uddybning Er nu indsendt. Til orientering 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Foreløbigt svar: Der skal laves tælling på vejstrækningerne. Der er pt. ”kø på 
tællinger” og vi har fået at vide, at vi ikke må forvente, at der udføres tællinger før i 
foråret 2025. Tælling på strækningen skal laves før sagen overgives til Politiets 
vurdering.  

Emne  Princip for anvendelse af mobiltelefoner, chromebooks og lign.  

Uddybning  Kan princippet godkendes?  

Bilag  Udkast vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat Er vi pligtige til at bruge skabelonerne fra digitaliseringsstrategien til vores 
principper? Gør vi klogt i at gøre det under alle omstændigheder?  
Vi godkender udkastet i tilpasset form. Sonja og Bente overvejer om vi på sigt skal 
udfylde skabelonerne fra digitaliseringsstrategien.  

Emne  Skoleplanen – et internt papir  

Uddybning  Til orientering  

Bilag  Vedlagt til skimmelæsning  

Ansvarlig  SOP og LH 

Referat Bestyrelsen skal ikke inddrages i tilblivelsen af skoleplanen, men der er hermed 
givet mulighed for et indblik i, at udarbejdelsen finder sted.  

Emne  Stærke inkluderende fællesskaber – ny visitationsproces  

Uddybning Orientering  

Bilag  Vedlagt til skimmelæsning  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Udsat til næste møde   

Emne  Dialogmøde 22. oktober 2024 

Uddybning Referat  

Bilag Dagsorden vedlagt. Referat følger. Begge til skimmelæsning  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat KM refererede fra mødet. Der er mere beslutningskraft på vej til bestyrelsen via 
Folkeskolens kvalitetsprogram. Der blev talt en del om koordineret feriepasning.  

Emne  Ønske om køleskab til frugtmadpakker (skolen)  

Uddybning  

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  KM og SOP  

Referat  Det er en udfordring af få plads til flere køleskabe, og det er en udfordring at få 
køleskabe gjort rene. Bestyrelsen opfordrer forældre til selv at sørge for nedkøling 
af frugtmadpakken.  
Fokus på om børn drikker nok.  

Emne  Resultatet af national trivselsmåling 2024 

Uddybning  Til orientering og gerne kommentering  

Bilag  To rapporter vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Udsat til næste møde  

Emne  Forslag om reduceret skoledag fra starten af 2. halvdel af skoleåret 

Uddybning   
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Bilag  Bilag følger  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Opfordring til at udøve mere udeskole. Opfordring til fortsat at prioritere 
bevægelse og huske bevægelse ind i fagene. Kan man lukke tidligere? Evt. 16.30?  
Bestyrelsen ønsker at indsende ansøgning om afkortelse af skoledagen for 
mellemtrinnet. Bestyrelsen ønsker ikke at konvertere undervisning i indskolingen.  

Emne  Styrelsesvedtægt i høring  

Uddybning  Høringsfrist 15. november 

Bilag  Bilag vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat Sonja indsender svar på styrelsesvedtægten som vi bakker op omkring  

Emne  Siden sidst 

Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen 

Ansvarlig   

Referat  AM: Hård periode efter dødsfald. Nu mere almindelig hverdag. Kursus i hvordan 
børn lærer af børn. Har overtaget matematikvejledere opgaven fra Ida. Vi har 
mange VI -projekter = godt samarbejde mellem personalet 
BB: Vuggestuen inviterer til babyklub for forældre på barsel og gerne også gravide. 
LL: Det går godt i Kernehuset. Indenfor kort tid har vi mistet fem børn, der alle bor 
en del på afstand af vores skoledistrikt. Er meget aktive på FB. Lisbeth er på 
inklusions-uddannelse. I børnehaven arbejder man med aldersopdelte grupper.  
SOP: Der er skoleudviklingssamtale den 22. nov. Indtil oktober måned er der født 
11 børn i Vestrup Skoles distrikt.  

Emne  Evt.  

Uddybning   

Bilag  

Ansvarlig   

Referat   

 

Næste ordinære SB-møde er mandag den 9. dec. Forplejning: Christina  

 

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Hvordan er økonomien skruet sammen? 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

• Er det muligt at få ændret bus-betjeningen, så vi kan starte skoledagen tidligere?  

• Folkeskolens Kvalitetsprogram (national ændring i lovgivningen)  

• Drøfte værdier (cases)  

• Suppleanter 

 

 

https://vestrupskole.aula.dk/

